
Protokół Nr 3/24
z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Spraw Społecznych, Sportu i Turystyki

z dnia 1 lipca 2024 roku

W posiedzeniu,  któremu przewodniczyła  Małgorzata  Kuśmierek  –  Przewodnicząca  Komisji, 
udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu oraz zaproszeni goście. Lista gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Porządek posiedzenia Komisji:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Zapoznanie się z działaniami powiatu w zakresie sportu i turystyki w roku 2024.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu.
5. Sprawy bieżące.
6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Proponowany  porządek  posiedzenia  wraz  z  materiałami  radni  otrzymali  drogą  elektroniczną 
(eSesja). Uwag do porządku posiedzenia nie wniesiono.

Ad 1 Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum
Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji – Małgorzata Kuśmierek.
Przywitała gości:

• Pana Grzegorza Kosowskiego - Starostę Dzierżoniowskiego,
• Pana Łukasza Masyka – Kierownika Biura Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki.

Następnie  poprosiła  członków  Komisji  o  potwierdzenie  swojej  obecności,  za  pośrednictwem 
elektronicznego systemu obsługi eSesja. Na podstawie listy obecności, stwierdziła iż w posiedzeniu 
uczestniczy 8 radnych (nieobecna była radna Pani Bernadetta Szczypka), co wobec składu Komisji 
wynoszącego 9 stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.
Realizacja pkt 1 została zakończona.

Ad 2 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji
Protokół Nr 2/24 z posiedzenia Komisji  z dnia 18 czerwca 2024r. został przyjęty jednogłośnie: 
„za”:  8,  przeciw:  0,  wstrzymuję  się:  0,  nieobecni:  1  (bez  uwag).  Wyniki  głosowania  stanowią 
załącznik nr 3 do protokołu.
Realizacja pkt 2 została zakończona.

Ad 3 Zapoznanie się z działaniami powiatu w zakresie sportu i turystyki w roku 2024
Przewodnicząca Komisji przypomniała, iż dnia 26 czerwca br. za pośrednictwem elektronicznego 
systemu obsługi eSesja,  w materiałach na dzisiejsze posiedzenie,  członkowie Komisji  otrzymali 
informację  nt.  działań  powiatu  w  zakresie  sportu  i  turystyki  w  roku  2024  opracowaną  przez 
Kierownika Biura Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki (BR.0012.10.3.2024).
Głos zabrał  Pan Łukasz Masyk – Kierownik Biura Promocji,  Kultury, Sportu i  Turystyki, 
który powiedział, że w przedłożonym materiale przedstawione zostały wydarzenia organizowane 
przez Powiat, jak i te współorganizowane przy udziale innych instytucji, jednostek, a także gmin. 
Ponadto radnym przekazany został folder, w którym są zebrane najważniejsze informacje na temat 
organizowanych imprez (wzbogacony zdjęciami). Folder powstał na dzisiejsze posiedzenie, ale jest 
pomysł, aby go wydawać co roku, jako kalendarz imprez Powiatu Dzierżoniowskiego.
W dalszej części posiedzenia Kierownik powiedział, że Powiat Dzierżoniowski organizuje imprezy 
sportowe, kulturalne i turystyczne. Imprezy sztandarowe, które realizowane są co roku, to:

• Sowi Bieg,
• FOLKOVE – przegląd Zespołów Folklorystycznych,
• Piknik  Historyczny  (zachęcanie  młodzieży  do  poznania  historii  regionu,  a  szczególnie 

Doliny Tatarskiej),



• Poznajemy Gwiazdy w Arboretum Wojsławice,
• Regaty  żeglarskie  „Pod  żaglami  powiatu”  (reprezentacja  każdej  gminy  bierze  udział 

w wyścigu na wodzie),
• Rajd Pieczonego Ziemniaka,
• Sowi Tour i Mini Sowi Tour,
• Wyroluj Raka.

W najbliższym czasie powiat będzie współorganizował dożynki powiatowe z gminą Dzierżoniów.
Ponadto  w  informacji  przedstawione  zostały  dane  na  temat  organizowanych  konkursów, 
np. fotograficznych, ozdób świątecznych, konkurs na wieniec dożynkowy.
Następnie  Kierownik  Biura  zaznaczył,  że  Biuro  Promocji  koordynuje  pracą  Młodzieżowego 
Zespołu Doradczego przy Staroście Dzierżoniowskim oraz działaniami związanymi z wyłonieniem 
Ambasadora Powiatu Dzierżoniowskiego. Oprócz tego Biuro obsługuje wydarzenia i uroczystości 
organizowane  przez  powiat  i  gminy,  tzw. wydarzenia  „pomnikowe”.  Poza  tym  Biuro  realizuje 
materiały  promocyjne,  aby  zachęcić  mieszkańców,  a  także  turystów,  żeby  brali  udział 
w organizowanych wydarzeniach (np. przy wykorzystaniu drona, kamery). Na zakończenie swojej 
wypowiedzi  Kierownik Biura  podziękował  radnym za  udział  w organizowanych wydarzeniach, 
a tych którzy nie mieli jeszcze okazji zaprosił do uczestnictwa. W podsumowaniu wypowiedzi Pana 
Łukasza  Masyka  –  Kierownika  Biura  wyświetlony  został  film  „Wydarzenia  powiatu 
dzierżoniowskiego”.
Na posiedzenie Komisji przybyła radna Bernadetta Szczypka powiększając skład Komisji do 9.
Rozpoczęła się dyskusja, w której kolejno głos zabrali:

1. Starosta  Dzierżoniowski w  uzupełnieniu  wypowiedzi  Kierownika  Biura  Promocji 
powiedział, że wiele imprez jest robionych też po to, aby integrować się z gminami, żeby ta 
współpraca z gminami była jeszcze szersza. Ta misja jednoczenia powiatu udaje się, ale tu 
nic nie jest narzucone, to musi być suwerenna decyzja. Poziom współpracy rośnie z roku na 
rok.

2. Radny  Marek  Piorun powiedział,  że  organizacja  wspólnych  imprez  np.  z  innymi 
jednostkami  ma  większy  oddźwięk,  zainteresowanie.  Radny  ma  nadzieję,  że  powstanie 
wspólny kalendarz imprez dla całego powiatu dzierżoniowskiego.

3. Starosta Dzierżoniowski powiedział, że nie jest to proste zadanie, bowiem zdarza się, że na 
terenie jednej gminy, o tej samej porze odbywa się kilka imprez. Powiat będzie dążyć do  
tego, aby taki kalendarz powstał.

4. Radny  Marek  Piorun powiedział,  że  bardziej  chodzi  mu  o  wspólny  kalendarz  dla 
mieszkańców (żeby  mieszkańcy  wiedzieli,  gdzie  odbywają  się  imprezy  -  nawet  w  tym 
samym czasie i mieli możliwość wyboru).

5. Przewodnicząca Komisji powiedziała, że to jest bardzo dobry pomysł, ale nie obejdzie się 
bez współpracy z gminami i byłoby to korzystne dla mieszkańców powiatu.

Więcej pytań, ani uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca podziękowała Kierownikowi Biura za uczestnictwo w posiedzeniu jak i udzielenie 
szczegółowych informacji.
Realizacja pkt 3 została zakończona.

Ad 4 Opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu
Komisja nie opiniowała projektów uchwał.
Realizacja pkt 4 została zamknięta.

Ad 5 Sprawy bieżące
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że:

• Pan Tadeusz Skrzypek wyraził wolę przybycia na sierpniowe posiedzenie Komisji z kilkoma 
osobami ze Stowarzyszenia, aby się zaprezentować nowym radnym,

• kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się w dniu 26.08.2024r. o godz. 16.00,
• na eSesji zostały przekazane radnym zdjęcia z ostatniej sesji zdjęciowej.



Więcej spraw bieżących nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca zamknęła realizację pkt 5.

Ad 6 Zamknięcie posiedzenia Komisji
Wobec  zrealizowanego  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji zamknęła  posiedzenie 
Komisji  dziękując  gościom  i  radnym  za  uczestnictwo  w  posiedzeniu  oraz  życząc  Wszystkim 
pogodnego urlopu.

Przewodnicząca Komisji

Małgorzata Kuśmierek

Sporządziła:
Julia Faltyn-Brzezicka
starszy inspektor


